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Znak: OR.0002.4.2025 

Protokół nr XIII/2025 

z sesji Rady Powiatu Rawickiego odbytej w dniu 24 kwietnia 2025 r. w godz. od 11:00 do 12:08.  
W posiedzeniu wzięło udział 16 radnych. 

Obecni: 

1. Barbara Bogacka-Gancarczyk  
2. Katarzyna Frąckowiak 
3. Marek Glura 
4. Sławomir Gwizdek 
5. Maciej Jagodziński 
6. Grażyna Kośmider 
7. Wiesław Krzyżosiak 
8. Ireneusz Młynek 
9. Jakub Moryson 
10. Barbara Niwczyk 
11. Beata Pałka-Szydło 
12. Piotr Popielas 
13. Krzysztof Przybył 
14. Roman Sidor 
15. Adam Sperzyński 
16. Szymon Węcłaś 
 

Nieobecni: 
 

1. Radosław Osiecki 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady -  otwieram XIII sesję Rady Powiatu Rawickiego. Witam 
wszystkich obecnych uczestniczących w obradach. Stwierdzam, że zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz stwierdzonym quorum w posiedzeniu uczestniczy 
16 radnych, co stanowi 94% ustawowego składu Rady, tym samym zostaje spełniony wymóg 
zawarty w § 13 ust. 3 pkt 1 Statutu Powiatu Rawickiego, Rada jest władna obradować 
i podejmować prawomocne uchwały. Czy radni wnoszą zastrzeżenia, co do trybu lub sposobu 
zwołania dzisiejszej sesji. 
Nikt z radnych nie wniósł zastrzeżeń, co do trybu i sposobu zwołania sesji. 
Informuję, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad będą udostępnione na stronie internetowej powiatu. W związku 
z powyższym zwracam się z prośbą, aby przy wypowiedziach nie naruszać przepisów o ochronie 
danych osobowych. 
Proszę o powstanie zgromadzonych, aby uczcić chwilą ciszy pamięć zmarłego Papieża Franciszka. 
 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady –  porządek obrad dzisiejszej sesji otrzymaliście Państwo. 
Czy do przedstawionego porządku obrad są pytania lub uwagi. Nikt z radnych nie wniósł pytań 
i uwag do porządku obrad. 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady - uprzejmie informuję, że Pan Adam Sperzyński Starosta 
Rawicki pismem z dnia 17 kwietnia br. zwrócił się o zmianę porządku obrad o punkty: Podjęcie 
Uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Rawickiego na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków dotyczącym wniosku Parafii Rzymskokatolickiej pw. Najświętszego Serca Jezusa 



 2 

w Bojanowie oraz Podjęcie Uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu 
Rawickiego na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków dotyczącym wniosku Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Mikołaja 
Bpa w Dubinie. Następnie odczytał treść pisma stanowiący załącznik nr 2 do protokołu.  

Zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym rada powiatu 
może wprowadzić zmiany w porządku bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. 
Proponuję, aby powyższe punkty rozpatrzyć jako 14 i 15, tym samym zmieni się numeracja 
pozostałych punktów. 
Zapytał, czy są pytania lub uwagi, a wobec ich nie wniesienia przystąpiono do głosowania. 
 

Kto z Państwa Radnych jest za zmianą porządku obrad o punkt: Podjęcie Uchwały                              
w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Rawickiego na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków dotyczącym 
wniosku Parafii Rzymskokatolickiej pw. Najświętszego Serca Jezusa w Bojanowie proszę nacisnąć 
przycisk. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 
 

W głosowaniu brało udział 16 radnych. Za rozszerzeniem porządku obrad głosowało 16 Radnych 
przy 0 głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada jednogłośnie głosowała za 
zmianą porządku obrad o punkt: Podjęcie Uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu 
Powiatu Rawickiego na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  
ZA (16) 
Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 
Jagodziński, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 
Niwczyk, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, Adam Sperzyński, 
Szymon Węcłaś. 
Nieobecni (1): 
Radosław Osiecki 
 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – ponownie przystępujemy do głosowania. 
Kto z Państwa Radnych jest za zmianą porządku obrad o punkt: Podjęcie Uchwały                              
w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Rawickiego na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków dotyczącym 
wniosku Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Mikołaja Bpa w Dubinie proszę nacisnąć przycisk. Kto 
jest przeciw, kto się wstrzymał? 
 

W głosowaniu brało udział 16 radnych. Za rozszerzeniem porządku obrad głosowało 16 Radnych 
przy 0 głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada dokonała zmiany w 
porządku obrad bezwzględną większością ustawowego składu Rady.  
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  
ZA (16) 
Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 
Jagodziński, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 
Niwczyk, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, Adam Sperzyński, 
Szymon Węcłaś. 
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Nieobecni (1): 
Radosław Osiecki 
 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – odczytam porządek obrad. 

Porządek obrad: 
1) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.   
2) Przedstawienie porządku obrad. 
3) Przyjęcie protokołu z XII Sesji.  
4) Sprawozdanie Starosty Rawickiego z działalności Zarządu Powiatu Rawickiego w okresie 
międzysesyjnym. 
5) Interpelacje i zapytania radnych. 
6) Podjęcie Uchwały w sprawie dokonania zmiany Uchwały budżetowej  na 2025 rok. 
7) Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Szpitala 
Powiatowego w Rawiczu Sp. z o.o. w drodze wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu).  
8) Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Rawiczu za rok 2024 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej 
w Powiecie Rawickim. 
9) Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej 
pieczy zastępczej w Powiecie Rawickim za rok 2024. 
10) Podjęcie Uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej w Powiecie Rawickim                                   
za 2024 rok. 
11) Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia Stanowiska dotyczącego dyskryminacji dzieci 
z niepełnosprawnościami przez Komisję Europejską. 
12) Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia Stanowiska dotyczącego obrony Poczty Polskiej.  
13) Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia Stanowiska upamiętniającego 1000 - lecie koronacji                   
Bolesława I Chrobrego na króla Polski. 
14) Podjęcie Uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Rawickiego na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków.   
15) Podjęcie Uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Rawickiego na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków. 
16) Wolne głosy i wnioski. 
17) Zakończenie. 

3. Przyjęcie protokołów z XII Sesji.  

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – protokół z XII sesji Rady Powiatu Rawickiego Radni 
otrzymali drogą elektroniczną, był wyłożony do publicznego wglądu w Starostwie Powiatowym. Nie 
wniesiono do niego poprawek ani uzupełnień. Odzwierciedla on przebieg obrad.  
Przystąpimy do głosowania nad przyjęciem protokołu z XII sesji.  
 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołu z XII sesji proszę nacisnąć przycisk. Kto jest 
przeciw, kto się wstrzymał? 
W głosowaniu brało udział 16 radnych. Za przyjęciem protokołu nr XII głosowało 16 radnych przy 
0 głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada przyjęła protokół z XII sesji. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  
ZA (16) 
Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 
Jagodziński, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 
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Niwczyk, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, Adam Sperzyński, 
Szymon Węcłaś. 
 

Nieobecni (1): 
Radosław Osiecki 
 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – stwierdzam, że Rada przyjęła protokół z XII sesji 
jednogłośnie. 

4. Sprawozdanie Starosty Rawickiego z działalności Zarządu Powiatu Rawickiego w okresie 
międzysesyjnym.  

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – proszę Pana Adama Sperzyńskiego Starostę Rawickiego 
o przedstawienie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 
 

Adam Sperzyński Starosta Rawicki – z części opisowej, którą Państwo Radni otrzymaliście, chcę 
zwrócić uwagę na dwa tematy. Pierwszy dotyczy ogłoszenia konkursu na kandydata na stanowisko 
dyrektora Zespołu Szkół Przyrodniczo-Technicznych CKU w Bojanowie. Zgodnie z zapowiedzią 
konkurs został ogłoszony. Drugi temat to podniesienie kapitału zakładowego Szpitala Powiatowego 
w Rawiczu. Długi czas czekaliśmy na interpretację dotyczącą rozliczenia naszych nakładów 
poniesionych w ramach programów inwestycji strategicznych „Polski Ład” i Rządowego Funduszu 
Inwestycji Lokalnych, które dotyczyły Szpitala Powiatowego w Rawiczu. Mamy zapewnienie, że 
poprzez podniesienie nakładów budowlanych w formie podniesienia kapitału zakładowego 
czynności te nie zostaną opodatkowane. Kapitał zakładowy spółki ulegnie podniesieniu. 
Następnie przedstawił sprawozdanie stanowiące załącznik nr 3 do protokołu. Ponadto przedstawił 
prezentację z bieżącej działalności powiatu w okresie międzysesyjnym, stanowiącą załącznik 
nr 4 do protokołu.  
 

Wobec nie wniesienia dalszych pytań i uwag do sprawozdania Starosty Rawickiego Maciej 
Jagodziński Przewodniczący Rady - podziękował i przeszedł do punktu kolejnego porządku obrad. 
 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – uprzejmie informuję, że w okresie międzysesyjnym 
wpłynęły dwie interpelacje Radnej Pani Beaty Pałki – Szydło w sprawie: 
1) Reaktywacji szkoły rodzenia w Szpitalu Powiatowym w Rawiczu, 
2) Organizacji powiatowych uroczystości i wydarzeń w godzinach umożliwiających udział 
Mieszkańców. 
Odpowiedzi na interpelacje zostały udzielone Pani Radnej w ustawowym terminie. 

W dniu dzisiejszym wpłynęła interpelacja Radnej Pani Grażyny Kośmider w sprawie    
bezpieczeństwa użytkowników hulajnóg elektrycznych, w szczególności dzieci. 
Odpowiedź na interpelację zostanie udzielona Pani Radnej w ustawowym terminie.  
 

6. Podjęcie Uchwały w sprawie dokonania zmiany Uchwały budżetowej na 2025 rok. 
 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady –  projekt uchwały Państwo radni otrzymali. Został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady oraz Zarządu. Czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia? 
  

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – wobec nie wniesienia pytań i uwag do projektu uchwały 
przystępujemy do głosowania Uchwały Nr XIII/91/25 w sprawie dokonania zmiany Uchwały 
budżetowej na 2025 rok. 
 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały proszę nacisnąć przycisk. Kto jest 
przeciw, kto się wstrzymał? 
 

W głosowaniu brało udział 16 radnych. Za przyjęciem Uchwały głosowało 16 Radnych przy 
0 głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stwierdzam, że uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie. 



 5 

Za przyjęciem Uchwały Nr XIII/91/25  

w sprawie dokonania zmiany Uchwały budżetowej na 2025 rok głosowało 16 radnych. Uchwała 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  
ZA (16) 
Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 
Jagodziński, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 
Niwczyk, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, Adam Sperzyński, 
Szymon Węcłaś. 
Nieobecni (1): 
Radosław Osiecki 
 

7. Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Szpitala 
Powiatowego w Rawiczu Sp. z o.o. w drodze wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu).  

 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady –  projekt uchwały Państwo radni otrzymali. Został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady oraz Zarządu. Czy są pytania lub uwagi do projektu 
uchwały? 
  

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – wobec nie wniesienia pytań i uwag do projektu uchwały 

przystępujemy do głosowania Uchwały Nr XIII/92/25 w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie 

kapitału zakładowego Szpitala Powiatowego w Rawiczu Sp. z o.o. w drodze wniesienia wkładu 

niepieniężnego (aportu). 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu Uchwały proszę nacisnąć przycisk. Kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał? 
 

W głosowaniu brało udział 16 radnych. Za przyjęciem Uchwały głosowało 16 Radnych przy 

0 głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie. 
 

Za przyjęciem Uchwały Nr XIII/92/25  

w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Szpitala Powiatowego 

w Rawiczu Sp. z o.o. w drodze wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) głosowało 16 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (16) 

Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 

Jagodziński, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 

Niwczyk, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, Adam Sperzyński, 

Szymon Węcłaś. 

Nieobecni (1): 

Radosław Osiecki 
 

8. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Rawiczu za rok 2024 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej 

w Powiecie Rawickim. 
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Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady –  projekt uchwały Państwo radni otrzymaliście. 
Sprawozdanie wraz z projektem uchwały zostało omówione na posiedzeniach Komisji Rady oraz 
Zarządu. Czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia? 
 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – wobec nie wniesienia pytań i uwag do projektu uchwały 
przystępujemy do głosowania Uchwały Nr XIII/93/25 w sprawie przyjęcia sprawozdania 
z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Rawiczu za rok 2024 wraz z wykazem 
potrzeb w zakresie pomocy społecznej w Powiecie Rawickim. 
Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu Uchwały proszę nacisnąć przycisk. Kto jest 
przeciw, kto się wstrzymał? 
 

W głosowaniu brało udział 16 radnych. Za przyjęciem Uchwały głosowało 16 Radnych przy 
0 głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie. 
 

Za przyjęciem Uchwały Nr XIII/93/25  
w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Rawiczu za rok 2024 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej w Powiecie 
Rawickim głosowało 16 radnych. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  
ZA (16) 
Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 
Jagodziński, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 
Niwczyk, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, Adam Sperzyński, 
Szymon Węcłaś. 
Nieobecni (1): 
Radosław Osiecki 
 

9. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej 
pieczy zastępczej w Powiecie Rawickim za rok 2024. 

 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady –  projekt uchwały Państwo radni otrzymaliście. 
Sprawozdanie wraz z projektem uchwały zostało omówione na posiedzeniach Komisji Rady oraz 
Zarządu. Czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały? 
  

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – wobec nie wniesienia pytań i uwag do projektu uchwały 
przystępujemy do głosowania Uchwały Nr XIII/94/25 w sprawie przyjęcia sprawozdania z efektów 
pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej w Powiecie Rawickim za rok 2024. 
Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu Uchwały proszę nacisnąć przycisk. Kto jest 
przeciw, kto się wstrzymał? 
 

W głosowaniu brało udział 16 radnych. Za przyjęciem Uchwały głosowało 16 Radnych przy 
0 głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie. 
 

Za przyjęciem Uchwały Nr XIII/94/25  
w sprawie przyjęcia sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej 
w Powiecie Rawickim za rok 2024 głosowało 16 radnych.  
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne:  
ZA (16) 
Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 
Jagodziński, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 
Niwczyk, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, Adam Sperzyński, 
Szymon Węcłaś. 
Nieobecni (1): 
Radosław Osiecki 
 

10. Podjęcie Uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej w Powiecie Rawickim                                   
za 2024 rok. 
 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady –  projekt uchwały Państwo radni otrzymaliście. 
Ocena zasobów wraz z projektem uchwały została przedstawiona na posiedzeniach Komisji Rady 
oraz Zarządu. Czy do przedłożonego projektu uchwały mają Państwo Radni pytania lub uwagi? 
  

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – wobec nie wniesienia pytań i uwag do projektu uchwały 
przystępujemy do głosowania Uchwały Nr XIII/95/25 w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej 
w Powiecie Rawickim za 2024 rok. 
Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu Uchwały proszę nacisnąć przycisk. Kto jest 
przeciw, kto się wstrzymał? 
 

W głosowaniu brało udział 16 radnych. Za przyjęciem Uchwały głosowało 16 Radnych przy 
0 głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie. 
Za przyjęciem Uchwały Nr XIII/95/25  
w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej w Powiecie Rawickim  za 2024 rok głosowało 16 
radnych. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  
ZA (16) 
Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 
Jagodziński, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 
Niwczyk, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, Adam Sperzyński, 
Szymon Węcłaś. 
Nieobecni (1): 
Radosław Osiecki 
 

11. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia Stanowiska dotyczącego dyskryminacji dzieci 
z niepełnosprawnościami przez Komisję Europejską. 
 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady –  projekt uchwały Państwo radni otrzymaliście. 
Stanowisko wraz z projektem uchwały zostało omówione na posiedzeniach Komisji Rady. Czy są 
pytania lub uwagi do projektu Uchwały? Następnie odczytał Stanowisko Rady Powiatu Rawickiego 
w sprawie dyskryminacji dzieci z niepełnosprawnościami przez Komisję Europejską .  
  

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – wobec nie wniesienia pytań i uwag do projektu uchwały 
przystępujemy do głosowania Uchwały Nr XIII/96/25 w sprawie przyjęcia Stanowiska dotyczącego 
dyskryminacji dzieci z niepełnosprawnościami przez Komisję Europejską. 
Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu Uchwały proszę nacisnąć przycisk. Kto jest 
przeciw, kto się wstrzymał? 
 

W głosowaniu brało udział 16 radnych. Za przyjęciem Uchwały głosowało 16 Radnych przy 
0 głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie. 
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Za przyjęciem Uchwały Nr XIII/96/25  
w sprawie przyjęcia Stanowiska dotyczącego dyskryminacji dzieci z niepełnosprawnościami przez 
Komisję Europejską. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  
ZA (16) 
Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 
Jagodziński, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 
Niwczyk, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, Adam Sperzyński, 
Szymon Węcłaś. 
Nieobecni (1): 
Radosław Osiecki 
 

12. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia Stanowiska dotyczącego obrony Poczty Polskiej. 
 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady –  projekt uchwały Państwo radni otrzymaliście. 
Stanowisko wraz z projektem uchwały zostało omówione na posiedzeniach Komisji Rady. Czy są 
pytania lub uwagi do projektu uchwały? Następnie odczytał Stanowisko Rady Powiatu Rawickiego 
w sprawie przyjęcia Stanowiska dotyczącego obrony Poczty Polskiej. 
  

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – wobec nie wniesienia pytań i uwag do projektu uchwały 
przystępujemy do głosowania Uchwały Nr XIII/97/25 w sprawie przyjęcia Stanowiska dotyczącego 
obrony Poczty Polskiej. 
Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu Uchwały proszę nacisnąć przycisk. Kto jest 
przeciw, kto się wstrzymał? 
 

W głosowaniu brało udział 16 radnych. Za przyjęciem Uchwały głosowało 16 Radnych przy 
0 głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie. 
Za przyjęciem Uchwały Nr XIII/97/25  

w sprawie przyjęcia Stanowiska dotyczącego obrony Poczty Polskiej Uchwała stanowi załącznik 

nr 11 do protokołu. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (16) 

Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 

Jagodziński, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 

Niwczyk, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, Adam Sperzyński, 

Szymon Węcłaś. 

Nieobecni (1): 

Radosław Osiecki 
 

13. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia Stanowiska upamiętniającego 1000 - lecie koronacji                   
Bolesława I Chrobrego na króla Polski. 
 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady –  projekt uchwały Państwo radni otrzymaliście. 
Stanowisko wraz z projektem uchwały zostało omówione na posiedzeniach Komisji Rady. Czy są 
pytania lub uwagi do projektu uchwały? Następnie odczytał Stanowisko Rady Powiatu Rawickiego  
upamiętniające 1000 - lecie koronacji Bolesława I Chrobrego na króla Polski.                                                   
Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – wobec nie wniesienia pytań i uwag do projektu uchwały 
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przystępujemy do głosowania Uchwały Nr XIII/98/25 w sprawie przyjęcia Stanowiska 
upamiętniającego 1000 - lecie koronacji Bolesława I Chrobrego na króla Polski.                                
Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu Uchwały proszę nacisnąć przycisk. Kto jest 
przeciw, kto się wstrzymał? 
 

W głosowaniu brało udział 16 radnych. Za przyjęciem Uchwały głosowało 16 Radnych przy 
0 głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie. 
Za przyjęciem Uchwały Nr XIII/98/25  
w sprawie przyjęcia Stanowiska upamiętniającego 1000 - lecie koronacji Bolesława I Chrobrego na 
króla Polski stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  
ZA (16) 
Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 
Jagodziński, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 
Niwczyk, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, Adam Sperzyński, 
Szymon Węcłaś. 
Nieobecni (1): 
Radosław Osiecki 
 

14. Podjęcie Uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Rawickiego na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków.   
 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady –  projekt uchwały Państwo radni otrzymaliście. Został 

omówiony na posiedzeniach Komisji Rady oraz Zarządu.  Czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia? 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – wobec nie wniesienia pytań i uwag do projektu uchwały 
przystępujemy do głosowania Uchwały Nr XIII/99/25 w sprawie przyznania dotacji celowej 
z budżetu Powiatu Rawickiego na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. Jest to wniosek Parafii Rzymskokatolickiej pw. 
Najświętszego Serca Jezusa w Bojanowie.  
Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu Uchwały proszę nacisnąć przycisk. Kto jest 
przeciw, kto się wstrzymał?  
 

W głosowaniu brało udział 16 radnych. Za przyjęciem Uchwały głosowało 16 Radnych przy 0 
głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie.  
 

Za przyjęciem Uchwały Nr XIII/99/25  
w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Rawickiego na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków głosowało 16 
radnych.  Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  
ZA (16) 
Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 
Jagodziński, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 
Niwczyk, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, Adam Sperzyński, 
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Szymon Węcłaś.                                                                                                                           
Nieobecni (1):Radosław Osiecki 
 

15. Podjęcie Uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Rawickiego na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków.   
 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady –  projekt uchwały Państwo radni otrzymaliście. Został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady oraz Zarządu. Czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia? 
 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – wobec nie wniesienia pytań i uwag do projektu uchwały 
przystępujemy do głosowania Uchwały Nr XIII/100/25 w sprawie przyznania dotacji celowej 
z budżetu Powiatu Rawickiego na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. Jest to w wniosek Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 
Mikołaja Bpa w Dubinie. 
Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu Uchwały proszę nacisnąć przycisk. Kto jest 
przeciw, kto się wstrzymał?  
 

W głosowaniu brało udział 16 radnych. Za przyjęciem Uchwały głosowało 16 Radnych przy 
0 głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie.   
Za przyjęciem Uchwały Nr XIII/100/25  
w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Rawickiego na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków głosowało 
16 radnych. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne:  
ZA (16) 
Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 
Jagodziński, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 
Niwczyk, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, Adam Sperzyński, 
Szymon Węcłaś. 
Nieobecni (1): 
Radosław Osiecki 
 

16. Wolne głosy i wnioski. 
 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – czy poza tematyką dzisiejszego posiedzenia radni mają 
inne pytania lub uwagi? 
 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – informuję, że kolejna sesja będzie sesją absolutoryjną. 
Proponuję, aby posiedzenia Komisji odbyły się 26 maja tj. poniedziałek a sesja w dniu 29 maja. 
Wpłynęło podziękowanie oraz maskotka misia dla Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Rawickiego 
z Zespołu Szkół Zawodowych w Rawiczu za pośrednictwo w przekazaniu piasku i kruszywa do 
pracowni budowlanej. Podziękowanie stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Grażyna Kośmider Radna – chciałam nawiązać do interpelacji, którą złożyłam w sprawie 
bezpieczeństwa użytkowników hulajnóg elektrycznych. Słyszymy i czytamy w mediach: zginęła 
siedemnastolatka, zginął dziewięciolatek czy niedawny wypadek w Rawiczu dlatego m.in. złożyłam 
tą interpelację. Osoby jeżdżące na hulajnogach nie zatrzymują się przed przejściami dla pieszych. 
Wydaje mi się, że należy podjąć zdecydowane działania, nie tylko represyjne. Należy podjąć 
działania przede wszystkim edukacyjne. Trzeba przeprowadzić akcję informacyjną przy współpracy 
z Policją oraz z Samorządami. Nie chodzi mi o likwidację możliwości jeżdżenia na hulajnogach. Dla 
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wielu ludzi, dzieci jest to jedyny pojazd, którym mogą dojechać do szkół. Powinni mieć świadomość 
tego, żeby zachowywali się bezpiecznie i nic im nie zagrażało. To są młodzi ludzi i giną w tych 
wypadkach. Rozwijają nadmierną prędkość, nie mają żadnej ochrony. Również my możemy się 
włączyć w różne akcje np. zakupu kamizelek, aby byli widoczni. Należy zrobić akcję informacyjną – 
ulotki, współpracować z Radami Rodziców, aby mieli świadomość tego problemu, bo dzieci ulegają 
wypadkom.  
 

Adam Sperzyński Starosta Rawicki – jestem zdecydowanie za wszystkimi akcjami profilaktycznymi, 
przypominającymi, szkoleniowymi. Myślę, że przede wszystkim musi być większa wyobraźnia 
wśród rodziców. Hulajnogi, dziecko poniżej dziesiątego roku życia, nie kupuje samo bez wiedzy 
rodzica. Tu nic nie zastąpi myślenia rodziców. To jest jeszcze dziecko, które być może nie zdaje 
sobie jeszcze sprawy z konsekwencji swojego zachowania. Uważam, że jest tu przede wszystkim 
rola rodziców.  Hulajnóg jest mnóstwo. Nie mówiąc o hulajnogach wyczynowych. Hulajnoga ma 
prawo poruszać się ścieżką z max prędkością 20km/h. Sam kilkukrotnie byłem świadkiem jak koło 
mnie, jadąc na rowerze, wyprzedzał mnie użytkownik hulajnogi z dużo większą prędkością. 
Słyszałem, że są hulajnogi, które rozwijają prędkość 70-80km/h. Często przepisy nie nadążają za 
rzeczywistością.  Tworząc przepisy często staramy się ułatwiać życie mieszkańcom. Jeżeli ktoś się 
do nich stosuje albo większość społeczeństwa to jest dobrze. Widzę notorycznie, że młodzi ludzie 
jeżdżą na hulajnogach we dwoje co jest niedopuszczalne. Tak naprawdę jest to też kwestia 
rodziców. Wychowania i uświadomienia dzieci. Oczywiście szkoły i policję też można w to 
zaangażować. Możemy podjąć różne działania ale rodziców nie zastąpimy. Przede wszystkim apel 
do rodziców. Puszczając dziecko poniżej dziesiątego roku życia albo tolerując różnego rodzaju 
sytuacje muszą być świadomi niebezpieczeństw i brać za to odpowiedzialność. Temat nie jest 
łatwy. Styl i kultura użytkowników hulajnóg zostawia wiele do życzenia. Jestem za tym, żeby 
problem ten rozważyć i przynajmniej zastanowić się nad nim oraz zrobić wspólną akcję z policją. 
 

Grażyna Kośmider Radna – zgadzam się z Panem Starostą, że przede wszystkim rodzice 
odpowiadają za nieletnie dzieci ale akcję edukacyjną trzeba zrobić. Zależy nam bardzo, żeby 
w Rawiczu było bezpiecznie i dzieci nie ginęły. Ostatnie wypadki nie dotyczyły dużych miast. 
Musimy zacząć z tym coś robić, aby u nas było bezpiecznie. 
 

17. Zakończenie. 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – zamknął XII sesję Rady Powiatu Rawickiego.  

 
 
 Przewodniczący Rady 

  (-) Maciej Jagodziński 

 
 
 
 
 
    Protokołowała:  
     podinspektor                                                                                     

 (-) Anna Biernaczyk    
 
 


